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Vragen van de leden Ormel en
Atsma (beiden CDA) aan de minister
van Landbouw, Natuur en
Voedselkwaliteit over Mexicaanse
griep en varkenshouderij.
(Ingezonden 23 juli 2009)

1
Klopt het bericht dat de Europese
Commissie werkt aan wetgeving voor
het geval er Mexicaanse griep wordt
gevonden op een Europees
varkensbedrijf? Zo ja, wat houdt deze
wetgeving in en in welke fase bevindt
deze wetgeving zich?1

2
Kunt u uiteenzetten of en zo ja,welke
maatregelen Nederland voorbereidt
indien het pandemische (H1N1) 2009
virus bij varkens wordt aangetroffen?

3
Is ergens ter wereld aangetoond dat
er toename is van virulentie van het
virus doordat varkens geïnfecteerd
werden met een H1N1-virus?

4
Deelt u de mening en bent u bereid
om duidelijk te communiceren dat het
H1N1 2009 virus zich niet verspreidt
door het eten van varkensvlees?

5
Stemt de Europese Commissie
eventuele aanbevelingen af met
World organisation for animal health
(OIE) en World Health Organisation
(WHO) en handelspartners van de
EU?

6
Deelt u de mening dat tijdens een
pandemie onder mensen, varkens
meer risico lopen geïnfecteerd te
worden door mensen dan andersom
en dat vergaande maatregelen om
verspreiding onder varkens te
voorkomen weinig toegevoegde
waarde zullen hebben?

Toelichting
Deze vragen dienen ter aanvulling op
eerdere vragen terzake van het lid
Thieme (PvdD), ingezonden 23 juli
2009 (vraagnummer 2009Z14231).

1 Agrarisch dagblad, 21 juli 2009.

Antwoord

Antwoord van minister Verburg
(Landbouw, Natuur en
Voedselkwaliteit) (ontvangen
26 augustus 2009)

1 en 2
De Europese Commissie werkt niet
aan wetgeving voor het geval er
pandemische (H1N1) influenza wordt
gevonden op een varkensbedrijf. Wel
zijn er adviezen1 geformuleerd
over de maatregelen als een
varkensbedrijf besmet raakt en ik heb
mij aangesloten bij die adviezen.
Deze adviezen zijn opgesteld voor de
situatie in de humane pandemie,
waarbij in de meeste lidstaten nog
niet veel mensen besmet zijn. Mocht
een varkensbedrijf in deze situatie
besmet raken met Nieuwe Influenza
H1N1, is het advies om verspreiding

van het virus in de varkenspopulatie
tegen te gaan zonder dat er
buitenproportionele maatregelen
getroffen worden. De Commissie
raadt in een dergelijk geval aan om
verscherpte hygiënemaatregelen te
nemen op het besmette bedrijf en het
bedrijf in quarantaine te plaatsen,
waarbij een gecontroleerde afvoer
van gezonde dieren mogelijk is.
Naarmate er meer mensen besmet
raken met Nieuwe Influenza, wordt de
rol die een besmet varkensbedrijf in
de verspreiding van de epidemie zal
spelen echter minder groot. De
nationale en internationale
ontwikkelingen zullen daarom
nauwlettend gevolgd worden en ik zal
de te nemen maatregelen steeds
aanpassen aan de actuele situatie.

3
Nee, bij mijn weten niet.

4
Ja, ik deel deze mening en op de
website van het ministerie van LNV
wordt duidelijk gesteld dat het eten
van varkensvlees veilig is.

5
De adviezen van de Europese
Commissie zijn afgestemd met die
van de OIE en de WHO.
De EU-lidstaten ondersteunen
unaniem de adviezen1 over de
aanpak van pandemische (H1N1)
Influenza op varkensbedrijven. Er is
geen afstemming geweest met derde
landen.
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6
Ja, ik deel deze mening en dit is ook
het uitgangspunt geweest van de
adviezen die geformuleerd zijn door
de Europese Commissie.

1 http://ec.europa.eu/food/animal/diseases/
influenzaAH1N1/index_en.htm
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